
       Protokół Nr XXIV/08
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 28 maja 2008 roku

Otwarcie obrad – godz. 1514

Zamknięcie obrad – godz. 1748

Ad. 1
Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2
Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są 

prawomocne – w sesji uczestniczyło 12 radnych (lista obecności radnych oraz lista 

obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3
W związku z nieobecnością radnej S. Radomińskiej Przewodniczący RM poprosił o 
zgłaszanie kandydatur na sekretarza obrad.
B. Kopalko zgłosiła kandydaturę radnego F. Majdaka. 

F. Majdak wyraził zgodę i został wybrany na sekretarza obrad.

Ad. 4
Przewodniczący RM – zaproponował, aby protokół z sesji Rady Miejskiej przyjąć bez 
odczytywania, gdyż radni mogli zapoznać się z nim wcześniej w Biurze Rady.

 Przewodniczący RM – zapytał czy radni mają uwagi do protokołu Nr XXIII/08 sesji 

Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 kwietnia 2008roku.

Nie  wniesiono  uwag  do  protokołu  sesji  RM  z  dnia  30  kwietnia  2008  roku  i 

przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:

głosowało 12 radnych:   za – 12    przeciw – 0     wstrzymało się –0.

Ad. 5
 Przewodniczący RM – zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego 

radnym  porządku  obrad  (proponowany  porządek  obrad  stanowi  załącznik  do 

protokołu).



Burmistrz - zaproponował wprowadzenie do porządku obrad DRUKU Nr 6 w sprawie 

podpisania  porozumienia  o  wzajemnej  współpracy  między  Gminą  Radków,  a 

niemieckim miastem Markersdorf.  Burmistrz wyjaśnił,  że dotyczy to finalizacji  prac 

prowadzonych z tym rejonem.

S.  Hajłasz  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  poinformował,  że  po 

konsultacjach  Klubu  z  Komisjami  i  Burmistrzem  wprowadził  autopoprawkę  do 

DRUKU Nr  5 w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia dla  Burmistrza  Miasta  i  Gminy 

Radków.  Przewodniczący  wyjaśnił,  że  od  miesiąca  stycznia  Burmistrz  otrzyma 

podwyżkę w wysokości 15 zł, a od miesiąca maja 27,50 zł.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  proponowanego  porządku  obrad  z 

uwzględnieniem propozycji zgłoszonej przez Burmistrza i Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej.

Głosowało 12 radnych:  za – 11   przeciw –1  wstrzymało się – 0.

Ad.6

T. Pawłowski – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Sportu i Turystyki w Radkowie 
złożył  informację:  o  przygotowaniu  obiektów sportowo –  rekreacyjnych  oraz  bazy 
noclegowej do sezonu letniego (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Cz.  Jarzyńska – odczytała  protokół  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu i  Turystyki  z 
przeprowadzonej wizji w terenie dotyczący stanu przygotowania obiektów do sezonu 
letniego na 2008 rok.  

T. Pawłowski odniósł się do odczytanego protokołu i udzielił wyjaśnień na zawarte w 
protokole pytania: 

 odnośnie remontu domków na zalewie – wyjaśnił, że prace są wykonywane w 
miarę posiadanych środków finansowych i kadrowych, prace wykonywane są 
wyłącznie  przez  pracowników  GCKSiT.  Zgodnie  z  harmonogramem prace 
zostaną zakończone do końca czerwca

 odnośnie oddania basenu nieodpłatnie w dzierżawę – dyrektor wyjaśnił,  że 
ilość wody z hydrantów z ujęcia  komunalnego nie  jest  w stanie  uzupełnić 
ubytków wody w niecce basenu oraz jeden z boków basenu jest przesunięty 
w granicach 50-70 cm

 odnośnie uruchomienia kąpieliska w sezonie na zalewie – dyrektor wyjaśnił, 
że  kąpielisko  nad zalewem będzie  czynne  od 20 czerwca,  został  również 
zakupiony nowy sprzęt ratunkowy

 odnośnie zakupu trampoliny i  zjeżdżalni  –  Pan Pawłowski  wyjaśnił,  że  na 
możliwości  GCKSiT  jest  to  niemożliwe,  natomiast  są  poszukiwane  osoby, 
którym zostało zaoferowane nieodpłatnie wydzierżawienie części terenu, aby 
taką zjeżdżalnie zamontować. Do dnia dzisiejszego nikt się nie zgłosił



 odnośnie  wypożyczalni  rowerów  i  kajaków  –  dyrektor  wyjaśnił,  że 
wypożyczalnia  nad  zalewem  będzie  czynna,  w  ubiegłym  roku  zostały 
zakupione kajaki i rowery.

J. Gorczycki – zarzucił  dyr. Pawłowskiemu, że nie odniósł się do sprawy drogi na 
Strzeliniec, która jest drogą przez mękę są to opinie turystów, radny zapytał o zalew 
czyj i do kogo należy, radny odczytał  artykuł prawa wodnego mówiący, że dojście 
wokół zalewu musi być udostępnione dla turystów i ludności 1,5 m od lustra wody. 
Radny poinformował,  że turysta  przechodząc przez pomost  w stronę furtki  został 
zatrzymany przy furtce przez strażnika.

Burmistrz udzielił odpowiedzi na zadane pytania przez radnego J. Gorczyckiego:
- uważa, że polskie prawo jest jasne dla ludzi, którzy czytając tekst rozumieją 

go,  zarzucił  radnemu,  że  z  przeczytanego  artykułu  zrobił  bełt.  Burmistrz 
wyjaśnił, że gmina w oparciu o to prawo dostała pozwolenie wodno prawne na 
korzystanie z wód nad zalewem, które nie ma związku dostępu do brzegu. 
Burmistrz wyjaśnił, że właścicielem zalewu jest gmina, Wojewoda wydał taki 
dokument, z którego należy się cieszyć, właścicielem terenu od promenady w 
lewo jest Cris

-  droga na Karłów nie jest drogą gorszą niż ścieżki piesze i pieszo – rowerowe 
po Górach Stołowych i na Strzeliniec, a turyści wracają cali i zdrowi. Burmistrz 
poinformował, że zostały zakończone prace geodezyjne i zostały wyznaczone 
granice.  Gmina  czeka  na  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego,  który  wyda 
nakazy tym, którzy zajmują tereny gminne nielegalnie oraz wyda decyzje na 
obiekty nie przystosowane do architektury terenu na ich rozebranie. Również 
na  planie  stworzonym  przez  geodetów  zostanie  zlecone  opracowanie 
zagospodarowania  drogi  wraz  z  poboczami  w  zgodzie  z  architekturą 
krajobrazu. 

J. Gorczycki – odniósł się do wypowiedzi Burmistrza, był na zalewie z gośćmi gdzie 
został  wyproszony,  prosi,  aby  Burmistrz  nie  atakował  radnego,  który  jest  mu 
niewygodny,  bo  takie  zachowanie  Burmistrzowi  nie  pasuje.  Radny  zaproponował 
Burmistrzowi wyjście zza biurka i udanie się w teren.

Burmistrz – był  w Karłowie parę dni temu odbierając wskazanie granic.  Burmistrz 
wyjaśnił, że przechodząc promenadą w prawo teren należy do gminy a jeżeli radny 
chce zdobywać furtki jest to sprawa radnego.

Ad.7

T. Pawłowski – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie 
złożył  informację  o  przygotowaniach  do  obchodów  Dni  Radkowa  (Kraina  Gór 
Stołowych – Jarmark Stołowogórski) – (informacja stanowi załącznik do protokołu).

B.  Siemczonek  –zapytała  dyrektora  czy  strona  czeska  jest  zainteresowana  też 
terminem wrześniowym Jarmarku Stołowogórskiego, osobiście uważa, że jest to zły 
termin gdyż dla dzieci i młodzieży jest to początek roku szkolnego, również w tym 
okresie organizowane są dożynki.



T.  Pawłowski  –  uważa,  że  Jarmark  Stołowogórski  i  pokazanie  lokalnych  tradycji 
można włączyć do dożynek gminnych, wrzesień jest również dobrym terminem do 
wzięcia udziału w tej imprezie dzieci i młodzież gdyż wszyscy są już na miejscu.

Ad.8

L.  Jagódka  -  z-ca  Burmistrza  –  przedstawiła  informację  o  przygotowaniach  do 
wypoczynku letniego (informacja stanowi załącznik do protokołu).

B.  Siemczonek  –  poinformowała,  że  Zespół  Szkolno  Przedszkolny  z  Klubem 
Sportowym w Wambierzycach przez okres wakacji  będzie  organizował  półkolonie 
sportowo - rekreacyjne dla dzieci.

Ad. 9

Burmistrz – złożył  sprawozdanie ze swoich prac międzysesyjnych za okres od 29 

kwietnia  2008  roku  do  28  maja  2008  roku  (sprawozdanie  stanowi  załącznik  do 

protokołu).

O godz.1702 Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach sesji.
O godz.1713 wznowiono obrady sesji.
 M. Pejski dyrektor GZUP w Radkowie przybył na obrady sesji.

Ad. 10

Druk NR 1  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2008 
rok

Skarbnik  Gminy  –  poprosiła  o  uwzględnienie  dostarczonej  zmiany  i  uzasadniła 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
J.  Górski  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:



Głosowało 12 radnych:  za – 12     przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 w sprawie wniosku o zbadanie zgodności ustawy z Konstytucją 
Rzeczypospolitej Polskiej

Burmistrz – wyjaśnił, że całość uzasadnienia przedstawiona na Komisjach RM jest 
wystarczająca i poza uzasadnieniem do projektu uchwały Burmistrz nie ma nic do 
dodania.

 Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  głosowało  za  –  5, 
wstrzymała się – 1.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
J.  Górski  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 12 radnych:    za – 11      przeciw – 0      wstrzymało się – 1.

DRUK NR 3 uchylający uchwałę Nr XLI/346/05 Rady Miejskiej  w Radkowie z 
dnia 29 lipca 2005 r w sprawie wyrażenia zgody na zastosowanie bonifikaty

Burmistrz – wyjaśnił, że część uchwał wygasła nowelizacją, jaka została podjęta w 
zakresie  obrotu  nieruchomościami,  poprosił  o  przyjęcie  uchwały  zgodnie  z 
uzasadnieniem.

 Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
J.  Górski  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 12 radnych:    za – 12      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.



DRUK NR 4 w sprawie załatwienia skargi z dnia 23 kwietnia 2008 roku złożonej 
przez  Panią  Janinę  Humeniuk  –  Bafia  na  działalność  Gminnych  Zakładów 
Użyteczności Publicznej w Radkowie

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanej przez Komisję 
Rewizyjną.

S  Hajłasz  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  wyjaśnił,  że  Komisja  badała 
sprawę  i  przeprowadziła  wizję  w  terenie,  wypracowane  stanowisko  Komisji 
Rewizyjnej,  jest  uzasadnieniem  do  projektu  uchwały.  Komisja  Rewizyjna  uznaje 
skargę za niezasadną.

 Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie opinii  pozostałe Komisje RM w 
sprawie przedmiotowego projektu uchwały:

Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  głosowała:  za  -  4, 
wstrzymało się – 2.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
J.  Górski  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 12 radnych:    za –10      przeciw – 0      wstrzymało się – 2.

DRUK NR 5 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy 
Radków

Przewodniczący RM – odczytał projekt uchwały informując, że od miesiąca stycznia 
Burmistrz  otrzyma  podwyżkę  w  wysokości  15  zł  a  od  miesiąca  maja  27,50  zł. 
Przewodniczący RM poprosił o głosowanie nad przedmiotowym projektem uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 12 radnych:   za – 11      przeciw – 0      wstrzymało się – 1.

DRUK  NR  6  w  sprawie  podpisania  porozumienia  o  wzajemnej  współpracy 
między Gminą Radków, a niemieckim miastem Markersdorf

Przewodniczący  RM  –  poprosił  Burmistrza  o  uzasadnienie  projektu  uchwały 
wprowadzonej na dzisiejszą sesję.

Burmistrz–  wyjaśnił,  że  zakres  współpracy  między  Gminą  Radków a  niemieckim 
miastem Markersdorf  zostanie  bardzo szczegółowo określony takie  życzenie  było 
strony niemieckiej,  wynegocjowane i  podpisane porozumienie Burmistrz  przedłoży 
przed następną sesją.



 Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
J.  Górski  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 12 radnych:    za – 12      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

Ad. 11

B. Siemczonek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku 
Publicznego  –  zwróciła  się  z  wnioskiem  do  Służb  podległych  Burmistrzowi,  aby 
Służby  podjęły  działania  zmierzające  do  wyeliminowania  źródeł  hałasu  oraz  o 
rozplakatowanie informacji w miejscowościach gminy na temat szkodliwości hałasu 
(wniosek stanowi załącznik do protokołu).

Burmistrz – podejmie temat i będzie go realizował.

Ad. 12

Nie zgłoszono.

Ad. 13

 Przewodniczący  RM  odczytał  pismo  Burmistrza  do  Rady  Miejskiej  w  sprawie 
wytypowania  przedstawiciela  Rady  Miejskiej  do  pracy  w  Społecznej  Komisji 
Mieszkaniowej w miejsce radnego A. Kukurby.
Przewodniczący RM zwrócił się do radnych o zgłaszanie osób do pracy w Społecznej 
Komisji Mieszkaniowej.
Nikt nie wyraził chęci do pracy w Społecznej Komisji Mieszkaniowej.

Przewodniczący RM odczytał  odpowiedz  Burmistrza  na  wniosek  zgłoszony przez 
radnego J. Gorczyckiego na sesji w dniu 30 kwietnia 2008 roku dotyczący barierek 
ochronnych na drodze w kierunku bocznicy.

Przewodniczący RM poinformował, że do Rady Miejskiej w Radkowie wpłynęła do 
wiadomości Uchwała Nr XVIII/275/2008 Rady Powiatu Kłodzkiego z dnia 29 kwietnia 
2008 roku  w  sprawie  oceny  dotychczasowych  działań  i  wyznaczenia  dalszych 
kierunków  restrukturyzacji  powiatowej  służby  zdrowia  z  uwzględnieniem 
Specjalistycznego Centrum Medycznego w Polanicy – Zdroju.



Burmistrz – odpowiedział na wniosek radnej Barbary Siemczonek Przewodniczącej 
Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego w zakresie przejęcia 
części  obiektów  nad  granicą  przez  gminę  i  przekazania  klubowi  sportowemu  w 
Wambierzycach.  Burmistrz  poinformował,  że  jest  poparcie  Pana  M.  Jagódki  i  na 
dzień dzisiejszy w odpowiedzi na wszystkie wnioski Dolnośląski Urząd Wojewódzki 
we Wrocławiu – Zarząd Przejść Granicznych we Wrocławiu z siedzibą w Jeleniej 
Górze pismem z miesiąca marca został zobligowany do przedłożenia dokumentów 
do  wydania  decyzji  o  wygaszeniu  prawa  trwałego  zarządu  na  przedmiotowej 
nieruchomości. Jednak do dnia dzisiejszego Starostwo nie otrzymało wymaganych 
dokumentów  z  Zarządu  Granicznych  Przejść  Drogowych  a  bez  uporządkowania 
stanu  prawno  -  formalnego  między  Starostwem  a  województwem  nie  mogą  być 
poczynione  żadne  postępowania.  Opinia  Zarządu  Starostwa  jest  za  bezpłatnym 
przekazaniem kiosków gminie. 
Burmistrz  zapoznał  radnych  z  pismem  w  sprawie  dróg  powiatowych.  Burmistrz 
odczytał pismo Zarządu Dróg Powiatowych w Kłodzku w sprawie drogi powiatowej Nr 
3328D  od  drogi  wojewódzkiej  Nr  387  Ścinawka  Średnia,  Ścinawka  Dolna, 
Gorzuchów, której stan techniczny jest zły ze względu na swój wiek, droga uległa 
stopniowej utracie stateczności, powstały liczne wyboje i dziury. Jednak Zarząd Dróg 
Powiatowych  nie  zamieścił  drogi  do  Planu  Wieloletniego  Powiatu  i  dlatego  nie 
przewiduje się żadnych robót inwestycyjnych na lata 2008 – 2013, wykonywane będą 
jedynie prace cząstkowe.  Burmistrz  jest  przerażony odczytanymi  wiadomościami i 
będzie interweniował w sprawie dróg powiatowych.  Burmistrz ma prośbę do Rady 
Miejskiej  o  złożenie  stosownego  wniosku do Zarządu Powiatu,  który  nadzorujący 
działania  Zarządu  Dróg  Powiatowych  w  Kłodzku  powinien  coś  zrobić,  dalsze 
tolerowanie  takiego  stanu  jest  niedopuszczalne.  Burmistrz  poinformował,  że  w 
dalszej  części  pisma  jest  informacja  o  drodze  powiatowej  Nr  3326D  Ścinawka 
Średnia  –  Bożków,  którą  gmina  będzie  miała  możliwość  przejęcia  po  wykonaniu 
remontu kapitalnego tej drogi, jednak roboty inwestycyjne na drodze zaplanowane są 
na lata 2011 –2013. 

Przewodniczący RM zaproponował,  aby wystąpić  z  interpelacją do Rady Powiatu 
Kłodzkiego odnośnie dróg powiatowych. 
Przystąpiono do głosowania, aby Rad Miejska upoważniła Przewodniczącego RM do 
wystąpienia w jej imieniu z wnioskiem do Rady Powiatu Kłodzkiego odnośnie dróg 
powiatowych.

Głosowało 12 radnych:  za – 12  przeciw – 0  wstrzymało się – 0 – wniosek został 
przyjęty.

Przewodniczący  RM  odczytał  pismo  Wojewody  Dolnośląskiego  dotyczące  utraty 
diety  przez  Przewodniczącego  RM  w  Radkowie  za  nieterminowe  złożenie 
oświadczenia majątkowego. 

Cz.  Jarzyńska  – zapytała  Burmistrza  w imieniu  mieszkańców czy jest  możliwość 
zmiany parkowania autokarów nie w Rynku.

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  nie  dla  wszystkich  jest  to  dogodne  miejsce,  jednak  po 
analizie wszystkich miejsc wyznaczone miejsce dla busów na Rynku jest najmniej 



uciążliwe dla mieszkańców. Burmistrz prosi o cierpliwość jest przygotowany projekt 
zagospodarowania  terenu  koło  przystanku  na  parking  strzeżony,  płatny  dla 
autobusów i samochodów jednak potrzeba czasu, aby rozwiązać problem parkingów 
na  wjazdach  do  Radkowa.  Burmistrz  wierzy,  że  wniosek  Radków –  Bożanów – 
przebudowa  drogi  nad  zalewem  zostanie  zrealizowany  to  wszystkie  funkcje 
turystyczne przejmie parking przy zalewie, wtedy rozwiąże się problem parkowania.  

J. Gorczycki – radny ma propozycję odnośnie dróg, na które Przewodniczący RM 
dostał upoważnienie na złożenie pisma do powiatu, jak powiat nie ma pieniędzy na 
odbudowę  dróg  to  niech  puszczą  frezarkę.  Radny  uważa,  że  takie  frezowanie 
potrzebne jest  na drodze powiatowej  Tłumaczów – Radków,  które zniwelowałoby 
wszelkie nierówności. 

Burmistrz  -  uważa,  że  propozycja  jest  słuszna  jednak  frezowanie  jest  złem 
ostatecznym, ale ratuje sytuację. Burmistrz wystąpi z wnioskiem do Zarządu Powiatu 
i  Dyrektora  dróg,  aby  w  miejsca  gdzie  nie  stać  ich  na  naprawę  przeprowadzili 
frezowanie dróg. 

B. Siemczonek - podziękowała Burmistrzowi za wyjaśnienie w sprawie przekazania 
kontenerów z przejścia granicznego i za pośrednictwem telewizji kablowej Staroście 
M.  Jagódce  za  włączenie  się  w  sprawę.  Radna  pogratulowała  Burmistrzowi 
podwyżki. 

   
Ad. 14

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  RM zamknął  XXIV  sesję  Rady 
Miejskiej w Radkowie.

  Protokołowała:

Lucyna Połowczuk
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